

Referat af D7-bestyrelsesmøde

Onsdag, den 19. april 2020 kl. 18.30

Hos Bettina, Kellerup rideklub

Til stede: Bettina, Helle, Chanette, Tine, Christine, Pia og Jørgen (referent)

1. Nyt fra Formand
 - a. Hougaard stævne med udstyrskontrol – let kaotisk
 - b. Odin godt på vej,-og vi tror banerne bliver gode efter første vinter
 - c. Flere fynske rideklubber har underskud på driften – vi følger hvad der kommer af gode ideer til at vende udviklingen
 - d. Hjælpere til EM 2021 (oplæg til frivilligrupper)
 - e. Formandsmøde 15/9
2. Nyt fra kasserer
 - a. Kassebeholdning ca 29.800 kr, og som forventet
 - b. 4 klubber i restance – den ene er lukket
 - c. Mesterskabsrosetter sendes fremover til klubberne
3. Nyt fra Sportsudvalg
 - a. Der er afholdt nogle mesterskaber siden sidst
 - b. E stævner med eksterne deltagere skal godkendes af distriktet
 - c. Snak om hvilke mesterskaber der skal afholdes i 2021
 - d. Snak om at lave oplæg til springstævner i foråret med fokus på ungheste
 - e. Der mangler generelt officials på Fyn – kun dressurdommere er godt dækket ind
4. TD situationen
 - a. Der blev diskuteret nuværende situation. Pt hendes der TD til flere stævner fra Jylland for at dække manglerne
5. Sponsor til mest vindende ekvipage
 - a. Vi leder efter sponsor, overvejer at droppe sponsor på dette og tage udgiften i distriktet
6. Opfølgning på uddeling af puljen sammenhørforsig
 - a. Tur for at se udstyr, og lave foto til hjemmesiden
7. Kursus for elevskole undervisere
 - a. Som for et par år siden, vil vi lave et kursus. Corona har rykket det fra september 2020. Vi kigger på at afholde det april 2021.
8. Planlægge halvvejsmøde/officialsmøde onsdag den 7/10 kl 19.30 på ?Bolbro skole?
 - a. Vil et medlem fra hovedbestyrelsen være med? (Morten/Jakob)
 - b. Dialog – hvad har klubberne af feedback til distriktet
 - c. Mesterskaber 2021 – hvad er interessen?
 - d. Officials situation - led efter kandidater
 - e. Rideskole lærer kursus i foråret 2021 – emner/form
9. Evt.